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Chorzów, 11.03.2025r. 

 

Protokół nr 6 / 2024 - 2025 
  

ze spotkania Rady Rodziców 

przy Uniwersyteckim I Liceum Ogólnokształcącym 

im. Juliusza Słowackiego w Chorzowie 

 

 

W dniu 11.03.2025r. odbyło się spotkanie Rady Rodziców w składzie 

 

1 Marta Chmielewska  2D   Przewodnicząca 

2 Joanna Czaja  2E Sekretarz 

3 Agnieszka Bąk 1B  Członek 

4 Magdalena Rurańska  1C  Członek 

5 Dominika Szwedzicka 2A Członek - w zastępstwie 

6 Lesław Majętny 2B  Członek  

7 Maria Sygut 2C  Członek - w zastępstwie 

8 Ilona Piper  2F Członek 

9 Anita Wardzyk-Kulińska  2G Członek 

10 Izabella Hodniczek 3A Członek 

11 Anna Maria Kuś  3B  Członek 

12 Anna Stencel - Kuźniacka  3C Członek - w zastępstwie 

13 Pilarczyk Dorota 3D Członek - w zastępstwie 

14 Bożena Borecka  3E  Członek 

15 Agnieszka Kancner - Kowalik 4A  Członek 

16 Joanna Starzyk  4B Członek 

17 Anna Marciniak 4C Członek  

18 Marek Wolski 4E  Członek - w zastępstwie 

    
19 Wicedyrektor Janusz Dubiel  Gość 

20 Artur Forma                  SPS Gość 

 

 

 

Zebranie prowadziła Przewodnicząca Rady Rodziców p. Marta Chmielewska.  

Przedstawiono wykaz wpłat na Radę Rodziców, Sprawozdanie z wykonania planu 

dochodów i wydatków od 1.09.2024r. – 28.02.2025r. z podaniem środków ma dzień 1.09.2024r 

oraz wpływów z tytułu wpłat składek od wrześniu 2024r.  

 

Dyrektor Dubiela zaprosił na obchody 40lecia Kawiarenki Literackiej, które odbędą się 

4.04.2025r w szkole. 
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W dalszej części spotkania Rada Rodziców rozpoczęła opiniowania wniosków 

 o dofinansowanie: 

• Prośba Prof. Dymarza o ufundowanie nagrody w kategorii „ Sportowiec Roku” – Rada 

Rodziców wyraziła zgodę, jednak zwróci się do Pani Profesor o doprecyzowanie 

swojego wniosku o kwotę i ilości osób nagrodzonych 

• Prośba Prof. Zimnik oraz Prof. Jendryczko o dofinansowanie zakupu materiałów 

promocyjnych w kwocie 868,38zł przeznaczonych na targi edukacyjne - jednomyślnie 

wyrażono zgodę; 

• Prośba Prof. Mucharskiej o dofinansowanie książek na potrzeby uczennicy 

przygotowującej się do Olimpiady z j. angielskiego w kwocie 217,06zł - jednomyślnie 

wyrażono zgodę; 

 

Następnie Przewodnicząca Rady Rodziców poruszyła kwestie wydatków na doposażenia 

szkoły, aby wspólnie ze Stowarzyszeniem Przyjaciół Słowaka zakupić reflektory na salę 

gimnastyczną w kwocie 13000 - 14000zł. Rada Rodziców jednomyślne wyraziła zgodę na 50% 

finansowanie.  

Przewodnicząca zaproponowała wzrost wynagrodzenia dla Pani zajmującej się finansami 

Rady Rodziców do 800zł brutto – jednomyślnie wyrażono zgodę.  

Ponownie został poruszony temat Różowych Skrzynek w damskich toaletach. 

Zdecydowano o zakupie 4 skrzynek oraz zaangażowania uczennic o dbanie o nie. 

 

Na końcu nastąpiło rozstrzygnięcie Konkursu Dobrowolnych Wpłat na Fundusz Rady 

Rodziców: 

I miejsce ze 100% wpłatą zajęła klasa 2G 

II miejsce ze 100% wpłatą zajęła klasa 1D 

III miejsce ex aequo ze 100% wpłatą zajęły klasy 2B i 3B 

 

 

Termin następnego spotkania ustalono na 8.04.2025r. godz. 18.00. 
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